
Til retsudvalgets sekretariat

Jeg skriver til jer fordi jeg kan forstå at i skal være med til at beslutte, hvor og hvordan pas og pasbilleder i 
fremtiden skal laves.
Set fra min synsvinkel, vil det da være en fordel for borgerne, hvis pasprocessen går via os som fotohandler, 
fordi vi da alt andet lige nok er bedre til at lave billeder, specielt af de personer som er vanskelige at 
fotografere, herunder specielt børn.
Vi tilbyder også en længere åbningstid end borgerservice gør.
Der er også et forbrug af billeder til andre ting og skal borgerne så også have dem lavet hos borgerservice?
I så fald vil kommunen jo direkte blive en konkurrent til os fotohandlere og dermed konkurrenceforvridende. 
Er det det som kommunen skal?
Hvis det bliver lavet sådan at borgerne i fremtiden får lavet billederne hos borgerservice, vil det for vores 
virksomhed betyde, at vi ikke vil kunne eksistere, vi vil være nød til at lukke og afskedige vort personale.

Med venlig hilsen

Kurt Hansen
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